
 

SECRETAR
PROCES - VERBAL

`ncheiat ast\zi 07.03.2016
cu ocazia [edin]ei ordinare a Consiliului Local al ora[ului Pucioasa

Au participat urm\torii consilieri:
 

1. Ancuţa Adriana
2. Barbu Adrian
3. Bădescu Gheorghe
4. Burlan Filoftia
5. Butc\ Drago[
6. Cîrstoiu Mihail
7. Cr\ciun Dorina
8. Gorgon Gheorghe Cosmin
9. Iordănescu Victoria

10. Mădăran Constantin
11. Toma Vasile Gabriel
12. Veveriţă Gheorghe Ion

Au fost absen]i domnii consilieri: domnul consilier Grosu Gabriel Mihai, domni[oara consilier Mircea 
Daniela Elena, domnul consilier Pop Aurel, domnul consilier Popa Constantin Tiberiu [i domnul consilier Popescu 
Corneliu Dan.

{edin]a a fost deschis\ de doamna secretar Catan\ Elena care spune c\ din consultarea condicii de prezen]\
a constatat c\ sunt `ndeplinite condi]iile cerute de lege pentru desf\[urarea [edin]ei [i-l roag\ pe domnul primar  jr.
B\d\u D\nu] s\ prezinte ordinea de zi. 

Domnul  primar  jr.  B\d\u D\nu]  prezint\  ordinea  de zi  [i  o supune  la  vot,  aceasta  fiind  aprobat\  cu
unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

~n continuare doamna secretar Catan\ Elena prezint\ procesul – verbal al [edin]ei ordinare din 28.01.2016
[i  procesul – verbal al [edin]ei ordinare din 02.02.2016.

Spune aten]iei procesul – verbal al [edin]ei ordinare din 28.01.2016. ~ntreab\ dac\ sunt obiec]iuni? Nu
sunt. Procesul – verbal al [edin]ei ordinare din 28.01.2016 este supus la vot [i este aprobat cu unanimitate de voturi
`n forma prezentat\.

Apoi supune la vot procesul – verbal al [edin]ei ordinare din 02.02.2016.  Nu sunt  obiec]iuni.
Procesul – verbal al [edin]ei ordinare din  02.02.2016 este supus la vot [i este aprobat cu unanimitate de

voturi `n forma prezentat\.
Pre[edinte de [edin]\ trebuia s\ fie domnul consilier  Popa Constantin Tiberiu, care este absent. Se face

propunerea ca pre[edinte de [edin]\ s\ fie  domnul consilier Toma Vasile Gabriel, propunere care este supus\ la vot
[i este aprobat\ cu unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente
navetei cadrelor didactice.”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul  comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
 Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea  cheltuielilor  aferente  navetei  cadrelor  didactice  [i  este  aprobat  cu  unanimitate  de  voturi  `n  forma
prezentat\.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea Anexei distincte 5b
aferente grupei C „ Alte cheltuieli ” a Liceului Tehnologic Pucioasa.”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul  comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
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 Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind
aprobarea Anexei distincte 5b aferente grupei C „ Alte cheltuieli ” a Liceului Tehnologic Pucioasa [i este aprobat
cu unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

Se  trece la  punctul  3 al  ordinii  de zi  [i  anume: „ Proiect  de  hotărâre privind  stabilirea  modalit\]ii  de
identificare a beneficiarilor de stimulente educa]ionale acordate sub form\ de tichete sociale pentru gr\dini]\ ce se
vor acorda  `n baza Legii nr. 248/2015, precum [i a modalit\]ii de solu]ionare a situa]iilor identificate. ”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul  comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Doamna consilier Burlan Filoftia pre[edintele comisiei juridice prezint\ avizul comisiei juridice [i anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

stabilirea  modalit\]ii  de  identificare  a  beneficiarilor  de  stimulente  educa]ionale  acordate  sub  form\  de  tichete
sociale pentru gr\dini]\ ce se vor acorda  `n baza Legii nr.  248/2015, precum [i a modalit\]ii  de solu]ionare a
situa]iilor identificate [i este aprobat cu unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii `n folosin]\
gratuit\ a terenului `n suprafa]\ de 53 mp. situat `n ora[ul  Pucioasa, zona Trainica, teren pe care se afl\ amplasat\
sta]ia Hidrometric\ Automat\ Pucioasa Administra]iei Bazinale de Ap\ Buz\u - Ialomi]a, Sistem de Gospod\rire a
Apelor Dâmbovi]a. ”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul  comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Doamna consilier Burlan Filoftia pre[edintele comisiei juridice prezint\ avizul comisiei juridice [i anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Domnul  consilier  Bădescu  Gheorghe  pre[edintele  comisiei  de  urbanism  prezint\  avizul  comisiei  de
urbanism [i anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea atribuirii `n folosin]\ gratuit\ a terenului `n suprafa]\ de 53 mp. situat `n ora[ul  Pucioasa, zona Trainica,
teren pe care se afl\ amplasat\ sta]ia Hidrometric\ Automat\ Pucioasa Administra]iei Bazinale de Ap\ Buz\u -
Ialomi]a, Sistem de Gospod\rire a Apelor Dâmbovi]a [i este aprobat cu unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii `n folosin]\
gratuit\ a terenului `n suprafa]\ de 6,29 mp., situat `n ora[ul Pucioasa, Aleea Ardealului,  nr. 17A „ Societ\]ii -
Filiala  de distribu]ie  a  energiei  electrice  -  Electrica  Distribu]ie  Muntenia  Nord SA -  Sucursala  de Distribu]ie
Târgovi[te  ”  - necesar realiz\rii  lucr\rii  „ Extindere  re]ea electric\  pentru  racordare  locuin]\  utilitar\  P\duraru
Mihaela - Gabriela, pe toat\ durata existen]ei construc]iei.”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Doamna consilier Burlan Filoftia pre[edintele comisiei juridice prezint\ avizul comisiei juridice [i anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Domnul  consilier  Bădescu  Gheorghe  pre[edintele  comisiei  de  urbanism  prezint\  avizul  comisiei  de
urbanism [i anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea  atribuirii  `n  folosin]\  gratuit\  a  terenului  `n suprafa]\  de 6,29 mp.,  situat  `n ora[ul  Pucioasa,  Aleea
Ardealului, nr. 17A „ Societ\]ii - Filiala de distribu]ie a energiei electrice  - Electrica Distribu]ie Muntenia Nord SA
- Sucursala  de Distribu]ie  Târgovi[te  ” - necesar  realiz\rii  lucr\rii  „ Extindere  re]ea electric\ pentru  racordare
locuin]\ utilitar\ P\duraru Mihaela - Gabriela, pe toat\ durata existen]ei construc]iei [i este aprobat cu unanimitate
de voturi `n forma prezentat\.

Se  trece  la  punctul  6  al  ordinii  de  zi  [i  anume:  „  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  complet\rii
inventarului domeniului public al U. A. T. Ora[ul Pucioasa, jude]ul Dâmbovi]a, atestat prin Hot\rârea Guvernului
nr.  1 350/2001 cu terenul  `n suprafa]\ de 4 239 mp. siutat  `n ora[ul  Pucioasa,  Bulevardul  Trandafirilor  punct
Colegiul Na]ional „ N. Titulescu ”. ”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Doamna consilier Burlan Filoftia pre[edintele comisiei juridice prezint\ avizul comisiei juridice [i anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Domnul  consilier  Bădescu  Gheorghe  pre[edintele  comisiei  de  urbanism  prezint\  avizul  comisiei  de
urbanism [i anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea complet\rii inventarului domeniului public al U. A. T. Ora[ul Pucioasa, jude]ul Dâmbovi]a, atestat prin

2



Hot\rârea Guvernului nr. 1 350/2001 cu terenul `n suprafa]\ de 4 239 mp. siutat `n ora[ul Pucioasa, Bulevardul
Trandafirilor punct Colegiul Na]ional „ N. Titulescu ” [i este aprobat cu unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind repartizarea a 6 ([ase) locuin]e
din fondul locativ de stat [i anume camera nr. 11, camera nr. 18 [i camera nr. 22 din blocul Omnia, camera nr. 62 [i
camera nr. 97 din blocul 103 str. Stadionului [i locuin]a din imobilul nr. 17 str. M. Eminescu. ”

Domnul  consilier  Barbu  Adrian  secretarul  comisiei  sociale  prezint\  avizul  comisiei  sociale  [i  anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

repartizarea a 6 ([ase) locuin]e din fondul locativ de stat [i anume camera nr. 11, camera nr. 18 [i camera nr. 22 din
blocul Omnia, camera nr. 62 [i camera nr. 97 din blocul 103 str. Stadionului [i locuin]a din imobilul nr. 17 str. M.
Eminescu [i este aprobat cu unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind repartizarea a [apte locuin]e
ANL [i anume: ap. 6, etaj 2, bl. B ANL, str. Stadionului;   ap. 12, etaj M, bl. B ANL, str. Stadionului; ap. 9, etaj 1,
bl. 2 ANL, str. Rândunele; ap. 12, etaj M, bl. D ANL, str. Stadionului;  ap. 7, etaj 1, bl. 3 ANL, str. Rândunele; ap.
1, etaj P, bl. 3 ANL, str. Rândunele [i ap. 1 bl. D ANL, etaj parter, conform Anexei nr. 1.”

Domnul  consilier  Barbu  Adrian  secretarul  comisiei  sociale  prezint\  avizul  comisiei  sociale  [i  anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

repartizarea a [apte locuin]e ANL [i anume: ap. 6, etaj 2, bl. B ANL, str. Stadionului;   ap. 12, etaj M, bl. B ANL,
str. Stadionului; ap. 9, etaj 1, bl. 2 ANL, str. Rândunele; ap. 12, etaj M, bl. D ANL, str. Stadionului;  ap. 7, etaj 1,
bl. 3 ANL, str. Rândunele; ap. 1, etaj P, bl. 3 ANL, str. Rândunele [i ap. 1 bl. D ANL, etaj parter, conform Anexei
nr. 1 [i este aprobat cu unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea emiterii licen]ei de
traseu pentru  efectruarea  serviciului de transport public local de persoane (contra cost) prin curse regulate speciale
(transport elevi), `n condi]iile legii, pentru operatorul de transport  S.C. Nord Trans S.A., pentru anul 2016. ”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul  comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Doamna consilier Burlan Filoftia pre[edintele comisiei juridice prezint\ avizul comisiei juridice [i anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea emiterii licen]ei de traseu pentru  efectruarea  serviciului de transport public local de persoane (contra
cost) prin curse regulate speciale (transport elevi),  `n condi]iile legii,  pentru operatorul de transport  S.C. Nord
Trans S.A., pentru anul 2016 [i este aprobat cu unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea  `nchirierii a dou\
autovehicule  marca FIAT  N DUCATOMINIBUZ, proprietate  privat\  a  U. A. T.  Ora[ul  Pucioasa,  c\tre S.C.
Servicii Comunitare de Utilit\]i Publice Pucioasa SCUP S.R.L. ”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Doamna consilier Burlan Filoftia pre[edintele comisiei juridice prezint\ avizul comisiei juridice [i anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Domnul  consilier  Bădescu  Gheorghe  pre[edintele  comisiei  de  urbanism  prezint\  avizul  comisiei  de
urbanism [i anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Domnul  consilier  Barbu  Adrian  secretarul  comisiei  sociale  prezint\  avizul  comisiei  sociale  [i  anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea  `nchirierii  a dou\ autovehicule marca FIAT  N DUCATOMINIBUZ, proprietate privat\ a U. A. T.
Ora[ul  Pucioasa,  c\tre S.C. Servicii  Comunitare  de Utilit\]i  Publice  Pucioasa  SCUP S.R.L. [i  este  aprobat  cu
unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

Se trece la punctul 11 al ordinii  de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind  aprobarea  bugetului de
venituri  [i  cheltuieli  realizat pe anul 2015 [i  a bugetului de venituri  [i cheltuieli  pe anul 2016 al S.C. Servicii
Comunitare de Utilit\]i Publice Pucioasa SCUP S.R.L. ”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Doamna consilier Burlan Filoftia pre[edintele comisiei juridice prezint\ avizul comisiei juridice [i anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Domnul  consilier  Bădescu  Gheorghe  pre[edintele  comisiei  de  urbanism  prezint\  avizul  comisiei  de
urbanism [i anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.
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Domnul  consilier  Barbu  Adrian  secretarul  comisiei  sociale  prezint\  avizul  comisiei  sociale  [i  anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea  bugetului de venituri [i cheltuieli realizat pe anul 2015 [i a bugetului de venituri [i cheltuieli pe anul
2016 al S.C. Servicii  Comunitare de Utilit\]i  Publice Pucioasa SCUP S.R.L. [i  este aprobat cu unanimitate de
voturi `n forma prezentat\.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind revocarea par]ial\ a Hot\rârii
Consiliului Local nr. 140/26.11.2015 privind  stabilirea impozitelor [i taxelor  locale pentru anul 2016 [i anularea
crean]elor fiscale restante aflate `n sold  la data de 31.12.2015 mai mici de 5 lei, reprezentând totalul crean]elor
fiscale datorate [i neachitate de debitori - Anexa 8, pct. 11,  pct. 12, pct. 13, pct. 14 [i pct. 15. ”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul  comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Doamna consilier Burlan Filoftia pre[edintele comisiei juridice prezint\ avizul comisiei juridice [i anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

revocarea par]ial\ a Hot\rârii Consiliului Local nr. 140/26.11.2015 privind  stabilirea impozitelor [i taxelor  locale
pentru anul 2016 [i anularea crean]elor fiscale restante aflate `n sold  la data de 31.12.2015 mai mici de 5 lei,
reprezentând totalul crean]elor fiscale datorate [i neachitate de debitori - Anexa 8, pct. 11,  pct. 12, pct. 13, pct. 14
[i pct. 15 [i este aprobat cu unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

Se  trece  la  punctul  13  al  ordinii  de  zi  [i  anume:  „  Proiect  de  hotărâre  privind  completarea  Hot\rârii
Consiliului Local nr. 140/26.11.2015 privind  stabilirea impozitelor [i taxelor  locale pentru anul 2016 [i anularea
crean]elor fiscale restante aflate `n sold  la data de 31.12.2015 mai mici de 5 lei, reprezentând totalul crean]elor
fiscale datorate [i neachitate de debitori. ”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Doamna consilier Burlan Filoftia pre[edintele comisiei juridice prezint\ avizul comisiei juridice [i anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Domnul  consilier  Bădescu  Gheorghe  pre[edintele  comisiei  de  urbanism  prezint\  avizul  comisiei  de
urbanism [i anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Domnul  consilier  Barbu  Adrian  secretarul  comisiei  sociale  prezint\  avizul  comisiei  sociale  [i  anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

completarea Hot\rârii Consiliului Local nr. 140/26.11.2015 privind  stabilirea impozitelor [i taxelor  locale pentru
anul 2016 [i anularea crean]elor fiscale restante aflate `n sold  la data de 31.12.2015 mai mici de 5 lei, reprezentând
totalul  crean]elor  fiscale  datorate  [i  neachitate  de  debitori  [i  este  aprobat  cu  unanimitate  de  voturi  `n  forma
prezentat\.

Doamna secretar Catan\ Elena prezint\:

„ OBIEC}IUNI 
la Hot\rârea Consiliului Local nr. 39/07.03.2016

privind: completarea  Hot\rârii Consiliului Local nr. 140/26.11.2015
privind stabilirea impozitelor [i taxelor locale pentru anul 2016 [i anularea 

crean]elor fiscale restante aflate `n sold la data de 31.12.2015 mai mici de 5 lei,
reprezentând totalul crean]elor fiscale datorate [i neachitate de debitori.

Apreciez aceast\ hot\râre ca fiind nelegal\ pentru urm\toarele considerente:
Taxele  [i  impozitele  locale  pentru  anul  2016  au  fost  aprobate  prin  Hot\rârea  Consiliului  Local  nr.

140/26.11.2015. Se impunea ca prin aceea[i hot\râre s\ fie aprobate [i scutirile/reducerile prev\zute de art. 456,
alin. (2), lit. „ j ” din  Noul Cod Fiscal (Legea              nr. 227/2015).

Prin  Hot\rârea Consiliului Local nr. 22/02.02.2016 a fost aprobat bugetul local, iar aceste sume  pentru
care, acum, se acord\ scutiri au fost cuprinse `n buget.

Potrivit art. 456, alin. (2), lit. „ j ” din Legea nr. 227/2015 Consiliile Locale pot hot\r` s\ acorde scutirea
sau reducerea impozitului/taxei pe cl\diri datorate pentru urm\toarele cl\diri: j) cl\direa folosit\ ca domiciliu [i/sau
cl\diri aflate `n proprietatea sau coproprietatea persoanelor prev\zute la art. 3, alin. (1), lit. „ b ” [i art. 4, alin. (1)
din Legea nr. 341/2004, cu modific\rile [i complet\rile ulterioare.

Potrivit art. 456, alin. (3) din acela[i act normativ: „  Scutirea sau reducerea de la plata impozitului/taxei,
stabilit\ conform alin. (2) se aplic\ `ncepând cu data de 1 ianuarie a anului urm\tor celui `n care persoana depune
documentele justificative ”, ori  `n Hot\rârea Consiliului  Local nr.  39/07.03.2016,  art.  2 prevede c\ scutirea se
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aplic\  `ncepând  cu  01.04.2016,  de[i  legal  ar  fi  fost  ca  prevederile  sale  s\  fie  aplicate  `ncepând  cu  data  de
01.01.2017. ”

Se trece la punctul 14 al ordinii de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului pe anul
2016.”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul  comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier  Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

rectificarea bugetului pe anul 2016 [i este aprobat cu unanimitate de voturi `n forma prezentat\.
Se trece la punctul 15 al ordinii de zi [i anume: „ Proiect de hotărâre privind scoaterea la licita]ie `n vederea

`nchirierii a Spa]iului comercial `n suprafa]\ de 37 mp. situat `n ora[ul Pucioasa, Pia]a Central\ Cartaxo, `n vederea
desf\[ur\rii unei activit\]i de comer] cu produse alimentare. ”

Domnul  consilier  Butc\  Drago[ secretarul comisiei  economice  prezint\  avizul  comisiei  economice  [i
anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Doamna consilier Burlan Filoftia pre[edintele comisiei juridice prezint\ avizul comisiei juridice [i anume
comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Domnul  consilier  Bădescu  Gheorghe  pre[edintele  comisiei  de  urbanism  prezint\  avizul  comisiei  de
urbanism [i anume comisia d\ aviz favorabil proiectului de hot\râre, `n forma prezentat\.

Nu sunt discu]ii.
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot proiectul de hotărâre privind

scoaterea la licita]ie `n vederea `nchirierii a Spa]iului comercial `n suprafa]\ de 37 mp. situat `n ora[ul Pucioasa,
Pia]a Central\ Cartaxo, `n vederea desf\[ur\rii unei activit\]i de comer] cu produse alimentare [i  este aprobat cu
unanimitate de voturi `n forma prezentat\.

Se trece la punctul 16 al ordinii de zi [i anume: „ DIVERSE ”
Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\ prezint\ adresa nr. 2 579/03.02.2016 a S. C.

Anefi Prescom S. R. L. privind construirea unei anexe de 12 mp., inclus\ `n terenul concesionat proprietate public\
a U. A. T. Ora[ul Pucioasa - acord de principiu.

 Domnul consilier Bădescu Gheorghe spune c\ stric\ aspectul ora[ului Pucioasa. Prin hot\rârile aprobate de
Consiliul  Local s-a stabilit  c\ trebuie s\ lase spa]iul  liber pentru pietoni,  dar dânsul  l-a ocupat,  mai mult mai
amplaseaz\ [i o umbrel\ unde vinde `nghe]at\. Nu [tiu dac\ pl\te[te. {i cele 2 b\ncu]e care erau `n fa]a societ\]ii,
le-a mutat de acolo c\ deranja. Este pentru respingerea acestei solicit\ri.

Domnul consilier Mădăran Constantin `ntreab\ dac\ prim\ria are nevoie de venituri? Redeven]a este mare.
Domnul  consilier  Bădescu Gheorghe spune  c\ este  de p\rere s\ i  se ia  `napoi  terenul  pentru  c\ nu a

respectat nimic din ceea ce a stabilit Consiliul Local.
Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\  S. C. Anefi Prescom S. R. L. ocup\ trotuarul f\r\ aprobare.

Solicitarea domnului Anefi a fost ini]ial - de a construi o teras\ `n imediata apropiere a spa]iului, nu a realizat acest
obiectiv pentru care primise aprobare. Discu]ia pe care am avut-o cu  domnul Anefi ar fi fost s\ extind\ aceast\
teras\ pân\ `n trotuar, i-am explicat c\ numai dac\ aprob\ Consiliul Local [i i-am spus c\ va fi cazul s\-[i mute
aceast\ „ a[ezare ” de pe trotuar - pentru vânzarea `nghe]atei, pe spa]iul concesionat. I-am spus s\ lase liber\ calea
de acces, pentru c\  Consiliul Local, nu cred, c\ va fi de acord cu construirea anexei. Dore[te s\ fac\ un bar de var\
[i pentru vânzarea `nghe]atei. Pe facebokk a fost [i o a[ezare urbanistic\ a zonei centrale, rezult\ c\ `n zona central\
nu mai exist\ aceast\ teras\. Pe ceea ce i-a propus PSD-ul nu am v\zut terasa, ci doar o l\rgire a trotuarului. Nu [tiu
ce mandat are PSD-ul - consilierii locali - dac\ s\ voteze sau nu aceast\ teras\. ~ntr-un fel sau altul, doresc s\ spun
c\ din punct de vedere arhitectural nu corespunde aceast\ teras\. Suntem `n discu]ii cu o firm\ de arhitectur\ -
pentru a creiona arhitectura ora[ului pentru viitor.

Domnul consilier Bădescu Gheorghe spune c\ dac\ aceast\ firm\ vine [i prezint\ ni[te proiecte, nu suntem
de acord. Trebuie organizat\ dezbatere public\, pentru propuneri.

Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\ dezbaterea public\ se va organiza dup\ ce  Consiliul Local va
stabili ce dore[te. Trebuie f\cut P.U.G. - ul ora[ului Pucioasa, din nou.

Domnul consilier Bădescu Gheorghe spune c\ dezbaterea trebuie f\cut\ `nainte, pentru a se stabili ce avem
de gând cu dezvoltarea acestui ora[. 

Domnul  primar   jr.  B\d\u D\nu]  spune  c\  proiectele  prezentate  de  aceast\  firm\ vor  fi  dezb\tute  de
Consiliul Local, se vor face propuneri.

Domnul consilier Veveriţă Gheorghe Ion propune ca zona central\ - de la Ceres la po[t\ s\ fie `nchis\ la
sfâr[it de s\pt\mân\ [i s\ se organizeze târguri, a[a cum se organizeaz\ `n alte localit\]i.

Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\ circula]ia nu poate fi oprit\ decât cu aprobarea Consiliului Local
[i a Poli]iei Rutiere.

Doamna  consilier  Burlan  Filoftia  `ntreab\  dac\  domnul  Anefi  a  fost  amendat,  sanc]ionat,  i  s-a  atras
aten]ia?! Ce m\suri s-au luat? L-a]i notificat? Avea [i o planacard\ TRECEREA OPRIT|! S-a luat vreo m\sur\?
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 Domnul consilier  Mădăran Constantin `ntreab\ dac\ i s-a concesionat spa]iul verde? Despre ce vorbim?
Poate `ntr-o zi o s\ concesion\m [i parcul de la gar\.

Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\ nu i s-a dat nicio amend\, doar i s-a atras aten]ia s\-[i mute
umbrela.

Domnul ing. Hosszu Mihail spune c\ dore[te s\ extind\ restaurantul.
Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\ acum dore[te s\ construiasc\ o anex\ de 12 mp.
Domnul ing. Hosszu Mihail spune c\ din punct de vedere urbanistic  nu este cazul s\ aproba]i extindere.

Avem un mastodont la Cecilia. Nu cred c\ mai avem nevoie de un alt mastodont.
Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\ arhitec]ii care fac acele proiecte despre care s-a discutat mai

devreme au spus c\ `n Pucioasa este „ un haos urbanistic ”, nu avem o promenad\, zona central\ e aproape „ zob ”.
Problema r\mân zonele laterale.

Doamna consilier Burlan Filoftia spune c\ pia]a ar trebui mutat\ la gar\.
Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\ se va discuta.
Domnul ing. Hosszu Mihail spune c\ zona de la Sarmis, unde este p\rcule]ul a fost câ[tigat\ de Stanciu.

Are hot\râre de demolare a acestui p\rcule].
Domnul consilier Cîrstoiu Mihail spune c\ a `ntrebat dac\ exist\ un plan de urbanism al ora[ului? Am

`ntrebat de multe ori. Trebuie s\ vin\ aici „ specialistul ”, „ meseria[ii ”, care s\ a[eze urbanistic ora[ul. Sunt reguli
clare care trebuiesc respectate. De aici trebuie plecat, nu de la decizii politice.

Domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\, spune la vot acordul de principiu pentru
cererea domnului Anefi Nedret [i este respins\ cu unanimitate de voturi?!

Domnul consilier Mădăran Constantin `ntreab\ dac\ se mai face centura ora[ului?
Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\  centura ora[ului Pucioasa, momentan [tiu c\ nu s-a aprobat

programul de transport la Comisia European\. Au r\mas 4 - 5 centuri nef\cute prin acel program. Se `ncearc\ s\ se
rezolve problema cu drumurile. 

Domnul consilier Bădescu Gheorghe `ntreab\ care este stadiul lucr\rilor la proiectele pe care le are ora[ul?
Ce se `ntâmpl\ cu proiectele pe str\zi [i trotuare? Dac\ acolo unde sunt defec]iuni vor veni s\ le retu[eze? Când se
d\ `n folosin]\ canalizarea? Sunt persoane care deverseaz\ canalizarea pe strad\? Exist\ situa]ii pe str. Garofi]ei
unde `n 2 - 3 locuri b\lte[te apa, deoarece nu au nicio scurgere.

Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\ toate lucr\rile vor fi recep]ionate, strict, potrivit legii. Ceea ce nu
este corect f\cut - nu respect\ proiectul corect, normele tehnice, vor fi aduse la cuno[tin]\ constructorului, nu vor fi
recep]ionate, le vor remedia. La momentul recep]iei se vor face men]iuni cu privire la aceste defecte. Nu se va
semna contractul. Nu numai la drumuri ci [i la alte obiective: [coli. Avem probleme [i la [coala nr. 1 [i la [coala nr.
4. La [coala nr. 1 deja am avut probleme, nu au venit s\ remedieze [i am luat alt\ firm\. Se vor face corecturile pe
banii constructorului.

~n leg\tur\ cu situa]ia de pe strada Garofi]ei, canalizarea pe POS mediu, recep]ia se va face `n cca. 1 lun\.
Nu se va da drumul pân\ nu se recep]ioneaz\. Dup\ recep]ie, se va da drumul la canalizare.

Domnul consilier Mădăran Constantin `ntreab\ cine suport\ defectele de proiectare?
Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\ defectele de proiectare vor fi suportate de constructor, pentru c\

acestea trebuiau observate de c\tre ele când s-a apucat de lucru.
 Domnul consilier Mădăran Constantin spune c\ la complex conductele [i gurile de canalizare sunt foarte

sus.
Domnul ing. Hosszu Mihail spune c\ au 1,60 m., sunt la 1,30 m.
Doamna consilier Burlan Filoftia `ntreab\ cum se repar\?
Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\ nu este de remediat nimic, nu s-a stabilit c\ este o gre[eal\.
~n continuare, domnul consilier Toma Vasile Gabriel - pre[edinte de [edin]\ prezint\ cererea de chemare `n

judecat\ formulat\ de Institu]ia Prefectului - jude]ul Dâmbovi]a prin care solicit\ anularea Hot\rârii Consiliului
Local nr. 162/17.12.2015.

 Doamna secretar Catan\ Elena  spune c\ este vorba despre hot\rârea prin care i s-a repartizat domnului
profesor P\tru apartamentul de la ANL. ~ntreab\ dac\ consilierii locali sunt de acord s\ fie reprezenta]i de doamna
consilier juridic Veronica Radu?

Propunerea este supus\ la vot [i este aprobat\ cu unanimitate de voturi `n forma prezentat\.
Apoi,  doamna  secretar  Catan\  Elena  prezint\  Sentin]a  Civil\  nr.  1091/18.09.2015  pronun]at\  de

Judec\toria Pucioasa `n dosarul nr. 146/283/2015 [i Decizia nr. 170/28.01.2016 - se refer\ la terenul pe care se afl\
construit Parcul Sarmis. Precizeaz\ c\ exist\ o hot\râre judec\toreasc\ prin care s-a restituit acest teren, dar nu a
fost admis\ ac]iunea de demolare a parcului. Prin aceast\ hot\râre suntem obliga]i s\ demol\m parcul, adic\ s\
`nl\tur\m  pubelele  de  gunoi,  `mprejmuirea  metalic\  [i  s\  permitem  reclamantului  `mprejmuirea  terenului,  s\
ridic\m b\ncile, stâlpii ornamentali, s\ desfiin]\m fântâna artezian\ [i parcarea auto [i s\ modific\m P. U. Z. - ul [i
P. U. G. - ul, `n sensul actualiz\rii categoriei de folosin]\ - cur]i, construc]ii.

Pe rolul instan]ei, mai exist\ o alt\ cerere de chemare `n judecat\, precizeaz\ doamna secretar, prin care ni
se solicit\ de c\tre acela[i proprietar s\-i punem la dispozi]ie 56 - 57 mp., deoarece hot\rârea judec\toreasc\ pe
Legea nr. 10/2001 `i recunoa[te dreptul de proprietate pentru 950 mp., iar `n realitate, când am `ntocmit planul
cadastral,      s-au g\sit 894 mp., are termen `n luna aprilie, s-a desf\[urat etapa expertizei, am formulat `ntâmpinare
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prin care s-a solicitat respingerea ac]iunii - invocându-se autoritate de lucru judecat, trebuia s\ se fac\ obiec]iuni pe
raportul de expertiz\ `n cadrul - procesului civil desf\[urat pe Legea nr. 10/2001. Au angajat un expert parte - care
spune c\ cei 56 - 57 mp. se suprapun. Dup\ p\rerea mea, spune doamna secretar Catan\ Elena, acela este terenul.

Domnul ing. Hosszu Mihail spune c\ mai este o fâ[ie lâng\ cl\direa noastr\. Actualul expert a constatat c\
nu s-a f\cut nicio m\sur\toare `n acel dosar, atunci.

Doamna secretar Catan\ Elena spune c\ este problema lor, deoarece ei erau persoane interesate.
Domnul  consilier  Bădescu  Gheorghe  spune  c\  `n]elege  c\  a  g\sit  o  suprafa]\  de  teren  cu  care  s\-[i

`ntregeasc\ proprietatea. Suntem obliga]i s\ i-o d\m?
Doamna secretar Catan\ Elena spune c\ nu suntem obliga]i s\ i-o d\m decât dac\ instan]a va stabili acest

lucru. Noi am solicitat instan]ei s\-i resping\ ac]iunea, incl;usiv pe inadmisibilitatea ac]iunii - deoarece a fost o
procedur\ special\ -  Legea nr. 10/2001 - `n care reclaman]ii (proprietarii ini]iali) puteau s\-[i valorifice dreptul.

Doamna secretar Catan\ Elena spune c\ pe Legea nr. 10/2001 - comisia intern\ a propus acordarea de
desp\gubiri,  pe motiv c\ fiind parc terenul  este exceptat de la  restituirea `n natur\.  A[a s-a emis [i  dispozi]ia
primarului  ora[ului  Pucioasa.  Aceasta  a  fost  atacat\  la  instan]\  [i  pe  m otiv  c\  parcul  nu  are  autoriza]ie  de
construire, iar terenul a fost preluat f\r\ titlu, dispozi]ia a fost anulat\ [i instan]a a dispus restituirea `n natur\ a
terenului.  S-au parcurs toate c\ile de atac, apel [i  recurs,  dar instan]a,  inclusiv I.  C.  C. J.  a men]inut  sentin]a
Tribunalului Dâmbovi]a de restituire `n natur\ a terenului.

Doamna consilier Burlan Filoftia `ntreab\ cum a fost posibil s\ se construiasc\ un parc f\r\ autoriza]ie?
Domnul ing. Hosszu Mihail spune c\ a[a au stat lucrurile.
Domnul primar  jr. B\d\u D\nu] spune c\ s-au f\cut spa]ii, trotuare, etc.
Domnul ing. Hosszu Mihail spune c\ zona ar\ta foarte urât, era mizerie [i s-a luat decizia s\ se fac\ curat,

s\ se fac\ ceva aici [i s-a f\cut parcul.
Domnul  primar  jr.  B\d\u D\nu]  spune  c\  apa,  conform comunicatului  D.  S.  P.,  este  `n  parametri  de

normalitate. Se poate consuma pentru b\ut [i mâncare, igien\ corporal\. Ast\zi am v\zut c\ nu ne-a invitat nimeni
la jude]. Compania de Ap\ a invitat la Târgovi[te un profesor universitar care a stabilit, a declarat c\ apa de la
Pucioasa, tratat\ corespunz\tor, poate fi b\ut\. Din punct de vedere tehnic solu]ia este aproape de imposibil de
realizat.

Domnul ing. Hosszu Mihail spune c\ au primit un aviz de respingere de la mediu.
Domnul consilier Mădăran Constantin `ntreab\ ce debit de ap\ satisface ora[ul?
Domnul ing. Hosszu Mihail spune 3 600 mc. / 180 mc./or\.
Domnul primar jr. B\d\u D\nu] spune c\ domnul director Oprea, pe zona de la Târgovi[te `n ora[ nu se

reg\sesc surse de ap\, sursa de ap\ r\mâne tot muntele. {tie c\ se vor continua lucr\rile de la Pucioasa pe sursa
montan\ [i i-am explicat c\ este o problem\ cu traseul ini]ial [i a spus c\ dac\ nu se remediaz\ conductele mai sus
de Moroieni,  vom lua  ap\ din  conducta  care  alimenteaz\  acum Fieni-ul.  Mai  demult  am avut  discu]ii  pentru
preluarea din amonte. Consiliul Jude]ean va fi obligat s\ pl\teasc\ suma de bani necesar\ pentru realizarea acestei
conducte. Ast\zi a venit Corpul de Control al Guvernului pentru discu]ia cu peti]ia.

Alte discu]ii nu mai sunt.
Drept pentru care am `ncheiat prezentul proces - verbal.

Pre[edinte de [edin]\,
TOMA  VASILE  GABRIEL

                          
Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura

Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul oraşului Pucioasa
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